
 

 

 

Referat fra generalforsamling Cyberbridge den 26.4.2024. 
 
1) Valg af dirigent og referent. 
GF valgte Sus Vang som dirigent. Henrik Mohr valgt som referent. 
 
2) Bestyrelsens beretning. 
- Højt aktivitetsniveau med 137 medlemmer og forventning om stigning i medlemstallet. 
- Nye vedtægter - bl.a. for at udvide bestyrelsen. 
- Sørens undervisningstime er velbesøgt. 
- Drøftelser om, hvordan klubben kan tilrettelægge turneringer med to rækker. For 
eksempel en ny, to-rækket klubaften tirsdag. 
- Sakskøbing Bridgeklub er lukket og medlemmerne indlemmet i Cyberbridge. 
 
Efter en engageret debat blev bestyrelsens beretning godkendt. 
 
3) Kasserer Claus Jensen fremlagde årsregnskab for 2023, der viser et overskud på 
19.461 kroner.  
Debat om, hvad overskud skal bruges til - evt give medlemmer gratis deltagelse i en 
periode. Bestyrelsen vil drøfte spørgsmålet. 
Regnskab godkendt. 
 
4) Budget for 2024 godkendt. 
 
5) Kontingent. 
Bestyrelsen foreslår uændret kontingent, dvs 600 kroner for primær-medlemmer, 300 
kroner for sekundær-medlemmer. 
Vedtaget 
 
6) Indkomne forslag. 
 
a) Bestyrelsen foreslår en udvidelse af antal bestyrelsesmedlemmer pga. øget 
arbejdspres. Vedtaget. 
 
b) Forslag fra John Carlsen: Bestyrelsen bør etablere flere spilledage med opdeling i A og 
B række.  
Enighed om formålet - bestyrelsen vil drøfte mulighederne. 
 
7) Valg af formand. Helen Frost genvalgt - Peter Basse stemte imod. 



 
8) Valg af bestyrelsesmedlem - Niels Hornekær på valg.  
Genvalgt. 
 
9) Valg af suppleanter 
Holger Kristoffersen og Henrik Mohr valgt. 
 
10) Valg af revisor og revisorsuppleant: 
Leif Knudsen genvalgt som revisor - Søren Justesen valgt som revisorsuppleant.  
 
11) Valg af bestyrelsesmedlemmer 
Anders Kirkhoff og Bente Pilgaard valgt. 
 
12) Evt. 
 


